



KNIGHTS OF COLUMBUS / CHEVALIERS DE COLOMB

ARCH-DIOCESAN ASSOCIATION OF OTTAWA / ASSOCIATION ARCH-DIOCÉSAIN D'OTTAWA

September 26, 2024 / le 26 septembre 2024

Grand Knights and Faithful Navigators
Grands Chevaliers et Fidèles Navigateurs

Dear Brother Knights / *Chers Frères Chevaliers*: (en français plus bas)

ARCHBISHOP AND CLERGY APPRECIATION DINNER

The Archbishop and Clergy Appreciation Dinner will be held on **Saturday, November 9th 6:00P.M.** at the Marconi Centre, corner of Baseline Rd & Farlane Blvd - 1026 Baseline Road. To avoid confusion and delays at the door, no payments will be accepted at the door this year. We must receive payment before October 31st 2024. The main course this year will be a choice of roast beef au jus or vegetarian option. Please advise of food allergies when you reserve your tickets. Tickets are priced at **\$55.00 per person** and will be delivered once paid.

Pre-arranged seating plans will be made to accommodate Districts, Councils and Assemblies. Early bookings are essential. Late bookings may result in you not being in the same or close to your group.

This dinner allows you the opportunity to make a separate donation to Archbishop Damphousse for his use towards the charity of his choice. Music & Dancing will follow during the evening.

All cheques both for tickets and donations are to be made payable to:

Knights of Columbus Archdiocese of Ottawa Association.

PLEASE REMEMBER TO BRING THE MEMBERS OF YOUR CLERGY.

LE SOUPER DE L'ARCHEVÊQUE ET RECONNAISSANCE DU CLERGÉ

Le souper de l'archevêque et de reconnaissance du clergé aura lieu samedi le 9 novembre commençant à 18 :00 au « Centre Marconi» située au coin des rues Baseline & Carling à Ottawa- 1026 chemin Baseline. Cette année pour éviter de la confusion et des délais à la porte, aucun paiement ne sera accepté à la porte. Votre paiement doit être reçu au plus tard le 31 octobre 2024. Le repas servi cette année sera un choix de rôti de bœuf au jus ou assiette végétarienne. SVP. aviser nous si vous avez des personnes avec des allergies en réservant vos billets. Les billets sont disponibles au coût de 55\$ l'unité et vous seront livrés une fois payé.

Des places réservées pour vos Districts, Conseils et Assemblées seront préparés dès la réception de votre paiement. Les réservations tôt sont essentielles. Les réservations tardives peuvent avoir comme conséquence que vous ne serai pas assis dans la même section que votre groupe. Il y aura musique & dance pendant la soirée.

Ce souper vous permet également d'inclure un montant supplémentaire comme don à Monseigneur Damphousse pour les charités de son choix.

Tous les chèques, pour les billets et les dons, doivent être fait payable à :

l'Association des Chevaliers de Colomb de l'Archidiocèse d'Ottawa.

N'OUBLIEZ PAS D'INVITER LES MEMBRES DE VOTRE CLERGÉ.

Send to / Envoyez à :

Alain Gratton, Treas./Trésorier
4410 County Road 10 - Fournier
Fournier, ON - K0B 1G0
613-808-6907 (leave a message) fs6237@ontariokofc.ca

Ron Hutt, FDD, PGK, PFN
Past Director/Directeur sortant
613-859-4888 / ronhutt@rogers.com